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Статья посвящена стандартам правового регулирования функционирования реестров коммерсантов в условиях си-
стемного внедрения современных технологий. Уделяется внимание механизмам единого обслуживания, обеспечению 
регистрации предпринимателей на основе автоматизированных методик. Рассматриваются модели законодательного 
регулирования порядка использования уникальных идентификационных номеров, уплаты сборов онлайн за оказание 
регистрационных услуг и иных аспектов применения информационно-коммуникационных технологий в данной сфере.
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The article is devoted to the standards of legal regulation of functioning of registers of merchants in the conditions of 
system introduction of modern technologies. Attention is paid to the mechanisms of unified service, ensuring the registration 
of entrepreneurs on the basis of automated techniques. Models of legislative regulation of the order of use of unique 
identification numbers, payment of fees online for the provision of registration services and other aspects of the use of 
information and communication technologies in this area are considered.
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